深圳北站商务中心区红山跨铁路段慢行系统规划设计国际竞赛
正式设计成果编制参与确认函
Confirmation Letter of Participation in Drafting the Design Scheme for the International Planning and Design Competition for the Slow Traffic System of Hongshan Cross-railway Section in Shenzhen North Station CBD
深圳市龙华区人民政府：
To: The People's Government of Longhua District,
我单位现承诺自费参与《深圳北站商务中心区红山跨铁路段慢行系统规划设计国际竞赛》正式设计成果的编制工作，并承诺于北京时间2019年12月19日17:00前提交正式设计成果。
We hereby promise to draft the design scheme for the International Planning and Design Competition for the Slow Traffic System of Hongshan Cross-railway Section in Shenzhen North Station CBD on our own cost, and will submit it before 17:00, Dec. 19, 2019.
我方将安排首席设计师和主创人员参加2019年10月21日主办方统一组织的现场踏勘活动，参与人员详见下表。  
We will arrange the chief and key designers to take part in the Site Visit held by the Organizer on Oct. 21, 2019. The attendants are listed as follows:
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（请将此参与确认书于北京时间2019年10月18日17:00前发送到我方联系邮箱：benecus@qq.com。）
Please kindly send this acknowledgement to benecus@qq.com by 17:00 Oct. 18, 2019 (Beijing Time).
法人代表或委托人（签字）：          
Legal Reprehensive or Authorized Agent (Signature):   
机构（加盖公章）：
Company (Stamp):

     年    月    日
DD   MM   YY

